
Fazio: Ważne jest poznać nowego trenera i jego sztab
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Federico Fazio jest jednym z wielu piłkarzy, którzy dopiero wczoraj

rozpoczęli przygotowania do nowego sezonu. Po dzisiejszym treningu

opowiadał o swoich wrażeniach zgromadzonym dziennikarzom.

Metody pracy Di Francesco?

- Pięknie jest wrócić i zobaczyć czego chce nowy trener. Pięknie jest zacząć

ponownie we właściwy sposób.

Ruchy defensywne?

- Bardzo ważne jest zrozumieć czego chce trener dla całego zespołu, nie tylko dla

obrońców. Bardzo ważne jest zacząć od poznania jego i jego sztabu.

Sprzedaż Ruedigera?

- Jest bardzo dobrym graczem, ale ten kto przyjdzie, będzie też bardzo dobry.

Ważne jest trenowanie, również dla nowych graczy, dla wszystkich innych, także dla

trenera.

W czym musicie się poprawić?

- Zawsze jest coś do poprawy, niemożliwym jest grać perfekcyjnie, zawsze można

się poprawić. Jesteśmy otwarci na pracę, zespół jest gotowy do pracy.

Celem jest scudetto?

- Roma jest wielkim zespołem i omal nie dotarliśmy do pierwszego miejsca w

zeszłym sezonie, rozegraliśmy dobry sezon. Bardzo się cieszymy z powrotu do

pracy.

Jesteście gotowi do sparingów?

- Wszyscy gracze są gotowi do gry.
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